

für das Prüfungsamt/Studiensekretariat (pruefungsamt@hsu-hh.de)

## Kontaktdaten nach Beendigung des weiterbildenden Master-Studiums für die Zusendung der Abschlussdokumente/-unterlagen<sup>1</sup>

Schutzbereich 2

for the examination office/study secretariat Contact details after completion of the postgraduate Master's programme for sending the final documents

Name, Vorname Surname, First name	
Studiengang Study course	
Matrikelnummer Student ID No.	
Studienbeginn Commencement of study	

Ich bin wie folgt zu erreichen / I can be reached as follows:

verlässliche Privatanschrift / reliable private address:

(ggf. Name) (if applicable different name)	
Straße HausNr. street, house number	
PLZ, Ort Post code/zip code, town /administrative district	
Land Country	
E-Mailadresse (privat) Email address (private)	
Telefonnummer (privat) Telephone number (private)	

Anschrift meiner Dienststelle / address of my (military) office:

Name Name of the office	
Straße HausNr. street, house number	
PLZ, Ort Post code/zip code, town /administrative district	
Land Country	
E-Mailadresse (dienstlich) Email address (business)	

Ich versichere, dem Prüfungsamt/Studiensekretariat unverzüglich Änderungen in den Kontaktdaten bis zum Abschluss des Studiums, insbesondere der Zusendung der Abschlussdokumente mitzuteilen.

I assure that I will immediately notify the Examination Office/Study Secretariat of any changes in contact details until the completion of my studies, in particular the sending of the graduation documents and the exmatriculation certificate.

Datum / date

Unterschrift / Signature

### <sup>1</sup> Datenschutzhinweis / Notes on the data protection

Die Erhebung und Verarbeitung der Daten ist für die Abwicklung des Studiums erforderlich und rechtmäßig gemäß Artikel 6 Abs. 1 e), Abs. 3 DSGVO i.V.m. § 111 Abs. 1 HmbHG, vergleiche auch Datenschutzhinweis gem. Artikel 13 DSGVO. Die Informationen gemäß Artikel 13 DSGVO, DATAV Nr. V 10064913 sind unter <https://webbox.hsu-hh.de/campusinfo/> eingestellt.

The collection and processing of the data is necessary for the handling of the studies and lawful according to Article 6 para. 1 e), para. 3 DSGVO in conjunction with. § 111 Abs. 1 HmbHG, compare also data protection notice according to Article 13 DSGVO. The information pursuant to Article 13 DSGVO, DATAV No. V 10064913 is posted at <https://webbox.hsu-hh.de/campusinfo/>.